
 
Protokół z VII Sesji 

 Rady Dzielnicy XVII,
 „Wzgórza Krzesławickie”, 
 os. Na Stoku 15
 z dnia 30 kwietnia 2015 r. godz. 1800 

Porządek obrad VII Sesji Rady Dzielnicy XVII :
1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:    

4.1 przyjęcia  dzielnicowego  programu  pn.  „Dzielnicowy  program  ochrony  zdrowia
i profilaktyki zdrowotnej” na lata 2015 - 2018

4.2 przyjęcia  dzielnicowego  programu  pn.  „Dzielnicowy  program  wspierania  osób 
niepełnosprawnych” na lata 2015 - 2018

4.3 przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program wspierania działalności 
miejskich placówek oświaty” na lata 2015 - 2018

4.4 przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program wspierania działalności 
miejskich placówek kultury i sportu” na lata 2015 - 2018

4.5 ustalenia  kolejnego  zakresu  rzeczowego  zadania  pn.  „Remont  dróg  i  chodników
wg wskazań Dzielnicy” w roku 2015 

4.6 ustalenia  zakresu  rzeczowego  zadania  pn.  „Dobudowa oświetlenia  wg  wskazań 
Dzielnicy”  w roku 2015 

4.7 zawarcia  umowy najmu lokalu  mieszkalnego  położonego  w os.  Na  Stoku  zgodnie  
z pismem  ML-02.7123.6.2015.BS 

4.8 zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy  ul.  Glinik  zgodnie
z pismem ML-02.7123.38.2015.BS 

4.9 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.40.2015.BS 

4.10 zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy  ul.  Kantorowickiej 
zgodnie z pismem ML-02.7123.50.2015.BS 

4.11 zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie
 z pismem ML-02.7123.107.2015.BS

4.12 zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie
z pismem ML-02.7123.112.2015.BS 

4.13 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.125.2015.BS 



4.14 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.148.2015.BS

4.15 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.153.2015.BS 

4.16 zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie
z pismem ML-02.7123.160.2015.BS 

4.17 zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie
z pismem ML-02.7123.171.2015.BS

4.18 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 
z pismem ML-02.7123.190.2015.BS

4.19 korekty środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2015
4.20 powołania  Przewodniczącego  i  Sekretarza  Dzielnicowego  Zespołu  Koordynacyjnego 

działającego w ramach Programu Poprawy Bezpieczeństwa pn. „Bezpieczny Kraków” 
na lata 2015 – 2018

5. Interpelacje i zapytania
6. Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  19  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 
Obecni wg załączonej listy.

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przewodniczący Stanisław Madej  przedstawił  zebranym projekt  porządku obrad VII Sesji  Rady 
Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie

ad.3  .   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):

ad.4.1. przyjęcia  dzielnicowego  programu  pn.  „Dzielnicowy  program  ochrony  zdrowia
i profilaktyki zdrowotnej” na lata 2015 - 2018
Projekt Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie  podjęli  uchwałę w sprawie przyjęcia  dzielnicowego 
programu pn. „Dzielnicowy program ochrony zdrowia i profilaktyki zdrowotnej” na lata 2015 - 
2018
  
ad.4.2. przyjęcia  dzielnicowego  programu  pn.  „Dzielnicowy  program  wspierania  osób 
niepełnosprawnych” na lata 2015 - 2018” 
Projekt Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie  podjęli  uchwałę w sprawie przyjęcia  dzielnicowego 
programu pn. „Dzielnicowy program wspierania osób niepełnosprawnych” na lata 2015 - 2018”



ad.4.3. przyjęcia  dzielnicowego  programu  pn.  „Dzielnicowy  program  wspierania  działalności 
miejskich placówek oświaty” na lata 2015 - 2018
Projekt Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. Pozytywna opinia Zarządu  
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie  podjęli  uchwałę w sprawie przyjęcia  dzielnicowego 
programu pn. „Dzielnicowy program wspierania działalności miejskich placówek oświaty” na lata 
2015 - 2018.    

ad.4.4. przyjęcia  dzielnicowego  programu  pn.  „Dzielnicowy  program  wspierania  działalności 
miejskich placówek kultury i sportu” na lata 2015 - 2018
Projekt Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. Pozytywna opinia Zarządu  
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie  podjęli  uchwałę w sprawie przyjęcia  dzielnicowego 
programu pn. „Dzielnicowy program wspierania działalności miejskich placówek kultury i sportu” 
na lata 2015 - 2018

ad.4.5. ustalenia  kolejnego  zakresu  rzeczowego  zadania  pn.  „Remont  dróg  i  chodników
wg wskazań Dzielnicy” w roku 2015 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ustalenia kolejnego zakresu 
rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” w roku 2015 

ad.4.6. ustalenia zakresu rzeczowego zadania pn. „Dobudowa oświetlenia wg wskazań Dzielnicy” 
w roku 2015
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie  Rady  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  zakresu 
rzeczowego zadania pn. „Dobudowa oświetlenia wg wskazań Dzielnicy” w roku 2015

ad.4.7. zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie
z pismem  ML-02.7123.6.2015.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem  ML-02.7123.6.2015.BS 

ad.4.8. zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy  ul.  Glinik  zgodnie
z pismem ML-02.7123.38.2015.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Glinik zgodnie z pismem ML-02.7123.38.2015.BS

ad.4.9. zawarcia  umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os.  Na Wzgórzach zgodnie
z pismem ML-02.7123.40.2015.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.40.2015.BS

ad.4.10. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 
z pismem ML-02.7123.50.2015.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie zawarcia  umowy najmu 
lokalu  mieszkalnego  położonego  przy  ul.  Kantorowickiej  zgodnie  z  pismem
ML-02.7123.50.2015.BS



ad.4.11. zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie
 z pismem ML-02.7123.107.2015.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie  z pismem ML-02.7123.107.2015.BS

ad.4.12. zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie
z pismem ML-02.7123.112.2015.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.112.2015.BS 

ad.4.13. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 
pismem ML-02.7123.125.2015.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.125.2015.BS 

ad.4.14. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 
pismem ML-02.7123.148.2015.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.148.2015.BS
 
ad.4.15. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 
pismem ML-02.7123.153.2015.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.153.2015.BS 

ad.4.16. zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie
z pismem ML-02.7123.160.2015.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.160.2015.BS 

ad.4.17. zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie
z pismem ML-02.7123.171.2015.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.171.2015.BS

ad.4.18. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 
pismem ML-02.7123.190.2015.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.190.2015.BS 

ad.4.19. korekty środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2015
Projekt  Zarządu.  Pozytywna  opinia  Komisji  Kultury,  Oświaty,  Sportu  i  Turystyki,  Komisji 
Budownictwa  i  Infrastruktury  Komunalnej  oraz  Komisji  Praworządności  i  Bezpieczeństwa 
Publicznego   
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały



Głos  zabierali:  p.  R.  Łatka,  p.  W.  Wojnarski,  p.  St.  Madej,  p.  S.  Adamczyk,  p.  L.  Zaleński,
p. J. Kawa, p. A. Zdziebko
Członkowie  Rady  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  korekty  środków 
wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2015

ad.4.20. powołania  Przewodniczącego  i  Sekretarza  Dzielnicowego  Zespołu  Koordynacyjnego 
działającego w ramach Programu Poprawy Bezpieczeństwa pn. „Bezpieczny Kraków” na lata 2015 
– 2018
Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu 
Przewodniczący  odczytał  zebranym  maila  p.  Rafała  Łatki  jaki  wpłynął  do  Rady  Dzielnicy
w  sprawie  kandydatury  na  Przewodniczącego  Dzielnicowego  Zespołu  Koordynacyjnego
pn. „Bezpieczny Kraków”
Następnie  głos  zabrali:  p.  J.  Kolasa,  p.  R.  Łatka,  p.  Ł.  Sęk,  p.  A.  Dziedzic,  p.  L.  Zaleński,
p.  S.  Adamczyk,  p.  J.  Wójcik,  p.  A.  Zdziebko,  p.  A.  Michalczyk,  p.  St.  Madej,  p.  J.  Kawa,
p. A. Dziedzic.
Na Sesję przybył p. Dariusz Jaworskiego 
Pan Sęk zgłosił wniosek o zamknięcie listy mówców, który Radni przyjęli w głosowaniu: za – 15,  
przeciw – 3, wstrzymało się 0. 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu.
Głos zabrały jeszcze osoby, które zapisały się do głosu przed zamknięciem dyskusji: p. St. Rajski,  
p. G. Rojewski, p. R. Łatka, p. J. Kolasa
Pan Łatka  zgłosił  akces  do  pracy w Dzielnicowym Zespole  Koordynacyjnym pn.  „Bezpieczny 
Kraków”
Pan S. Adamczyk zgłosił votum separatum do projektu uchwały
Członkowie  Rady  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  powołania  Przewodniczącego
i Sekretarza Dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego działającego w ramach Programu Poprawy 
Bezpieczeństwa pn. „Bezpieczny Kraków” na lata 2015 – 2018 w głosowaniu: za – 11, przeciw – 6, 
wstrzymało się – 1.  2 osoby nie brały udziału w głosowaniu

ad.5. Interpelacje i zapytania
Brak

ad.6. Oświadczenia i komunikaty
Przewodniczący przedstawił  zebranym Panią  Redaktor  Agnieszkę  Łoś,  która  będzie  redagować 
kolumnę Rady Dzielnicy XVII w Tygodniku „Głos Nowej Huty”. Następnie Pani Łoś przedstawiła 
zebranym propozycję dotyczące informacji jakie mogą znaleźć się na łamach ww kolumny oraz 
odpowiadała na pytania zebranych.
Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu  Obywatelskiego  zapoznał  zebranych  z  etapem  prac  nad 
wnioskami mieszkańców złożonymi w ramach budżetu obywatelskiego
Przewodniczący zwrócił się z prośbą do Członków Rady Dzielnicy, aby do dnia 10 maja 2015r. 
zgłaszali pisemne wnioski zadań Dzielnicy XVII na rok 2016r.
Następnie Członkowie Rady dyskutowali  na temat problemu kolejnego przesunięcia przez Radę 
Miasta Krakowa terminu remontu ul. Kocmyrzowskiej. Głos zabrali: p. St. Madej, p. R. Łatka,  
p. G. Rojewski, p. A. Dziedzic, p. L. Zaleński, p. R. Musiałek, p. S. Adamczyk, p. A. Michalczyk, 
p. Ł. Sęk.
Przewodniczący zapoznał zebranych z następująca sprawami:

– Dniem Sportu Dzielnicy XVII organizowanym w Narodowym  Centrum Rugby, w dniu  
16 maja 2015r. 

– tematem wystawy Dzielnicy XVII podczas Dnia Otwartego Magistratu



Następnie  przedstawiciele  Komisji  podali terminy  posiedzeń  komisji  Rady  Dzielnicy  XVII
w miesiącu maju 2015:
Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 11 i 25.05.2015r.
Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego -        06.05.2015r
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 04 i 18.05.2015r.
Komisja Spraw Mieszkaniowych -         21.05.2015r
Komisja Ochrony Środowiska 
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego

-
-
-
 

        13.05.2015r.
        14.05.2015r.
        11.05.2015r.

Kolejna  Sesja  Rady  Dzielnicy  XVII  „Wzgórza  Krzesławickie”  została  ogłoszona  na  dzień
28 maja 2015r. na godz. 1800  

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował
za przybycie i o godz. 2050 zamknął posiedzenie VII Sesji Rady Dzielnicy XVII.

Protokołowała:
Katarzyna Skóra
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